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1. Opening en mededelingen
- [BEopent de vergadering

De agenda wordt vastgesteld.

2. Verslag en acties van de vergadering van 1 september 2021

Het verslag wordt vastgesteld.
De stuurgroepleden bespreken de acties:

o Zelftesten voor toegang schuift een week op.

o Inzet zelftesten in de zomer staat op de agenda.
o Aanvullende rapportage expertteam blijkt niet haalbaar, omdat de conclusies niet

door alle leden van het expertteam onderschreven worden. [EEE] is overtuigd dat

het verschil in uitkomsten tussen het validatieonderzoek en de robuuste verificatie

voor een groot deel verklaard kan worden doordat in het validatieonderzoek

afgekeurde curves niet zijn meegenomen. Het lid van het expertteam dat bij het

onderzoek betrokken was heeft herhaaldelijk aangegeven dat de afgekeurde
curves wel degelijk zijn meegenomen.

3. Update rondom de ademtest (ter bespreking)
zoals bekend is bij de robuuste verificatie gebleken dat er een groot gat zit tussen de

prestaties van de spironose en de gewenste prestaties. Voor de zomer is besloten om het

gebruik van de spironose in spoor 1 op te schorten en het OMT om advies te vragen. Met

het recente OMT-advies ligt het besluit voor om opschorten om te zetten in stopzetten.

Gaat de stuurgroep hiermee akkoord? In dat geval wordt het advies doorgeleid naar de

LCT voor besluitvorming. Vervolgens gaat het advies van de LCT naar de minister voor

besluitvorming, waarna de Kamer geinformeerd kan worden.

De stuurgroepleden steunen het voorstel om te stoppen het de uitrol van de ademtest in

spoor 1 (besluit).

IEEE vraag of er animo is voor onderzoek naar de spironose[EE geeft aan dat de

GGD’en altijd geinteresseerd zijn om minder invasieve laagdrempelige en snelle testen te

onderzoeken. De Spironose moet eerst terug naar de tekentafel om te bekijken of de

problemen opgelost kunnen worden. Inmiddels is er ook een andere ademtest, de

terratube, die misschien wel in hetzelfde stadium van ontwikkeling is.

Br heeft begrepen dat de fabrikant van de Terratube graag onderzoek wil doen en dat

GGD Hollands Middelen, LUMC en DT benaderd zijn. Loopt dit procesmatig via de juiste

stappen. Deze ademtest is niet langsgekomen in deze stuurgroep en LCT. Voorstel zou zijn
om het wel via deze route te laten lopen. EH geeft aan hier gisteren met DT over

gesproken te hebben en die hebben aangegeven dat er slechts heel beperkt contact is

geweest met de fabrikant van deze ademtest [JERE ult aan dat dit contract is ontstaat

toen GGD-GHOR liet weten dat er een validatieonderzoek gaande was tussen LUMC en

GGD Hollands midden. [BEEZ vraag hoe dit dan gegaan is? Hoe wordt dit

validatieonderzoek gefinancierd? EY stelt voor, om naar aanleiding van meer informatie

over de Terratube, een advies op te stellen die in deze stuurgroep terugkomt waarbij

geadviseerd wordt over hoe hiermee verderte gaan (actie). is bereid om mee te

kijken.

BE oeert aan dat we kritisch moeten zijn op nieuwe validaties. Wat is in deze

pandemie nog een goede investering om testen op covid te verbeteren? Daarbij zijn er ook

andere routes van financiering als ZonMW denkbaar waarmee een fabrikant kan beginnen,
en daarna praktijkvalidaties via deze stuurgroep als het veelbelovend is en op korte

termijn iets kan bijdragen voor deze pandemie FEES onderschrijft dit. Goed kijken naar

welke rol we in deze willen spelen bij het inzetten van nieuwe technieken. Mochten we een
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bepaalde techniek willen stimuleren dan het liefst breed uitvragen, aanbesteden en

valideren.

4. Extra inzet zelftesten

= geeft een toelichting op de verschillende groepen die met zelftesten bediend

worden.

- De stuurgroepleden vragen in hoeverre er onderzoek gedaan wordt naar het gebruik van

zelftesten, ook in relatie tot wat we zien in de teststraat. Actie:[JEfEEgaat hierover met

verschillende experts in gesprek en komt terug met een onderzoeksvoorstel.

5. Rondvraag
- [EB maakt zich zorgen over de basisscholen. Moeten we daar niet meer testen? [EEE

geeft aan dat preventief testbeleid gericht was op de leraren, vanwege de invasiviteit van

de test was het testen van jonge kinderen niet opportuun. EES geeft aan dat

speekselzelftesten wellicht een nieuwe optie kunnen bieden.
- BER goer een update over de speekselzelftest validatie. Iets vertraging, vandaag worden

de laatste contracten getekend en morgen start de studie. Binnen 2-3 weken voldoende

inclusies bij goede deelnamebereidheid.


